
Zápis z jednání školské rady 

Datum konání: 15. 11. 2023 

Zapsala: Mgr. Kotorová, Mgr. Beránková, 

 

1. Seznámení členek ŠR s hrozbou stávky 

Paní ředitelka vysvětlila členkám ŠR, co do budoucna s plánovaným omezením financování 
škol hrozí. Jedná se především o omezení počtu pedagogických asistentů ve škole, snížení 
počtu půlených hodin či dokonce jejich zrušení. Reálně také hrozí snižování platů 
nepedagogických pracovníků, kteří jsou pro chod školy naprosto nezbytní. Dále všechny 
přítomné informovala o přetrvávajících problémech se získáním školního psychologa a 
speciálního pedagoga. Problém je především v tom, že může tyto specialisty zaměstnat pouze 
na dobu určitou. 

2. ISIC žákovská karta 

Zákonní zástupci můžou tuto kartu zřídit přes internet. Pro naši ZŠ se její zřízení nevyplatí. 

3. Čtení dětí 

Děti obecně špatně čtou, často nerozumí textu a mají nedostatečnou slovní zásobu. Z velké 
části je potřeba edukovat rodiče, aby si s dětmi více vypravovali, četli jim a vedli je ve 
spolupráci se školou ke čtení knih.  

4. Předškolní workshop 

Paní ředitelka seznámila členky ŠR s plánem na tzv. Předškolní workshop, který je určen pro 
předškoláky a jejich rodiče. Tento workshop by si hradili rodiče předškoláků. Doba jeho konání 
je od ledna do června 2024, a to vždy ve čtyřech blocích 2x měsíčně. Personální zajištění je 
z řad vyučujících 1. stupně. Vzdělávací oblasti jsou: sebeobslužné činnosti, logopedie, 
matematické představy, rozvoj jemné a hrubé motoriky. Paní Ouhledová seznámila členky 
s vlastní pozitivní zkušeností výuky čtení metodou SFUMATO. 

5. Logopedický preventista 

Od října funguje na základní škole logopedický preventista.  

6.  Kroužek Anglického jazyka na škole 

V rámci nabídky kroužků, které poskytuje škola, byly nabízeny dva kroužky Anglického jazyk. 
Pro malý zájem byl otevřen pouze jeden. Členky školské rady však velmi pozitivně zhodnotily 
fungování tohoto kroužku a jeho velký přínos pro děti. Pro zájemce bude tento kroužek 
otevřen i ve 2. pololetí školního roku 2023-24. Při propagaci kroužku by bylo dobré uvést 
informaci o úrovni C1 – paní učitelky.  



7.  Prezentace školy na webových stránkách 

Dle členek ŠR je prezentace školy na webových stránkách malá. Byl vznesen dotaz, zda by 
nebylo dobré blíže představit zaměstnance školy – fotografie na www stránkách atd. 

8. Noc literatury v září 2024 

Paní Ouhledová nabídla možnost konání této akce ve škole a dalších prostorách zřizovaných 
obcí. Forma spolupráce by spočívala v dobrovolnické práci žáků deváté třídy. Bližší informace 
o akci https://www.nocliteratury.cz/o-projektu/. 

9. Druhý cizí jazyk na škole 

Vzhledem k personálnímu obsazení v příštím školním roce 2024/2025 je předpoklad, že 
druhým cizím jazykem, který se bude vyučovat na naší škole, bude němčina, popřípadě 
francouzština. 

I - Bobr - soutěž 

Paní Králíková informovala všechny přítomné o soutěži v oblasti informatiky. Bližší informace 
na https://www.ibobr.cz/ 

10. Výuka žáků 2. stupně 

Členky ŠR vznesly podnět na rozvoj komunikačních dovedností žáků 2. stupně. Tento rozvoj 
má být zaměřen na schopnost zvládnout motivační pohovor, umět napsat motivační dopis a 
založení portfolia každého žáka. 

11. Zájezd žáků 8. a 9. třídy do Belgie a Anglie 

Členky ŠR byly seznámeny s přípravou zájezdu žáků a s finančními nároky zájezdu. 

12. Zájezd do Polska 

Paní ředitelka informovala všechny přítomné o tom, že z důvodu malého zájmu se 
pravděpodobně v letošní roce tento zájezd neuskuteční. Členka ŠR představila možnost 
zamyšlení nad úpravou harmonogramu zájezdu a ŠR seznámila s muzeem židovské historie ve 
Varšavě POLIN. Toto muzeum je umístěno v místě Varšavského ghetta. 
https://www.polin.pl/en. Paní ředitelka přislíbila, že s paní učitelkou, která má zájezdy na 
starosti tuto možnost prodiskutuje.  

Schválily členky školské rady 
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